
Beste raadsleden, 
 
In de raadsvergadering van 12 oktober jl. heeft het college de toezegging gedaan om nader te laten 
onderzoeken of de maximale leencapaciteit van studenten meegewogen dient te worden om te 
beoordelen of zij in aanmerking komen voor de individueel bijzondere bijstand. Deze toezegging is 
gedaan in reactie op de later ingetrokken motie ‘Even aan een ander vragen’ die door meerdere 
partijen was ingediend. 
 
Hierop hebben we de stadsadvocaat gevraagd om, in aanvulling op het oordeel van onze eigen 
juristen, een advies op te stellen. Helaas hebben ook zij geconstateerd dat de onbenutte 
leencapaciteit van studenten inderdaad geldt als voorliggende voorziening bij het beoordelen of 
iemand in aanmerking komt voor de bijzondere bijstand. Graag hadden we gezien dat we de 
leencapaciteit bij de beoordeling buiten beschouwing hadden kunnen laten, omdat we het 
onwenselijk vinden dat studenten zich nog meer in de schulden moeten steken om de energierekening 
te kunnen betalen. Dit blijkt echter geen optie. 
 
Dit laat onverlet dat we ons gaan inzetten om de middelen die we vanuit het Rijk ontvangen voor de 
verwachte toeloop van studenten op de individueel bijzondere bijstand bij deze doelgroep te krijgen. 
Bijgevoegd vindt u voor de volledigheid het advies van de stadsadvocaat. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Eelco Eikenaar 
wethouder 
 
 
 










